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ایران؛ غول جدید کبدی جهان

کولاک کبدی بانوان و آقایان

بازی های آسیایی جاکارتا

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
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هاشمي  الله  آيت  خانواده  اطلاعيه 
خانه-  افتتاح  مناسبت  به  رفسنجاني)ره( 

موزه ايشان:
شنبه سوم شهريور ماه، در زادروز تولد آيت 
الله هاشمی رفسنجانی، خانه- موزه ايشان، 

در منطقه جماران ، افتتاح خواهد شد.
اين خانه که پس از ترور نافرجام آيت الله 
سال  ماه  خرداد  در  رفسنجانی،  هاشمی 
۱۳۵۸ به دست متحجرين و افراطيون آن 
زمان، تا آخرين روز حيات پر فراز و نشيب 
توصيه  و  دستور  به  شان  مسئوليت  پر  و 
حضرت امام)ره( مبنی بر ضرورت حفاظت 

محل  انقلاب،  ارزنده  شخصيت های  از 
سکونت ايشان و خانواده شان بود، سندی 
متقن و گويا در رد ادعای بازهم متحجرين 
وافراطيون کينه ورزی است که زندگی آن 
مفسر قرآن، مبارز نستوه ، امين امام راحل و 
فرمانده هشت سال دفاع مقدس را ، اشرافی 
گری و محل سکونتش را کاخ، به جامعه القا 

و معرفی می کردند.
راه اندازی اين خانه موزه، بهترين فرصت را 
برای مردم فهيم و وفادار، به خصوص جوانان 
اليقين  غيور ، فراهم می نمايد تا به حق 
دريابند که مدعيان دروغين سجايای اخلاقی 

،ارزشی، چگونه در همه سال های حيات آن 
خمينی)ره(  امام  حضرت  »زبرالحديد« 
و  اسلامی  انسانی،  اصول  ترين  ابتدايی 
اخلاقی را در حق ايشان زير پا می گذاشتند

پس از مراسم افتتاح که با حضور جمعی 
از دوستداران  آيت الله هاشمی رفسنجانی 
برگزار می شود خانه موزه برای بازديد عموم 
مردم ، مسئولان و گروههای مختلف جامعه 
با هماهنگی قبلی، باز خواهد بود. چگونگی 
هماهنگی های  و  بازديد  اين  برنامه های 
لازم، در اسرع وقت متعاقبا به اطلاع عموم 

خواهد رسيد.

رسيدگی به اتهامات اخلالگران در نظام پولی 
و ارزی کشور از روز يکشنبه ٤ شهريور ماه در 
شعبه اول و دوم دادگاه ويژه رسيدگی به اين 

پرونده ها در دادگاه انقلاب آغاز خواهد شد.
جلسات رسيدگی به اتهامات اخلالگران در نظام 
پولی و ارزی کشور از روز يکشنبه ٤ شهريور ماه 

در شعبه اول و دوم دادگاه ويژه آغاز خواهد شد.
بر اساس اعلام قوه قضاييه اين دادگاه ها به صورت 
علنی برگزار می شود و انتشار اسامی متهمين و 
محتوای جلسه برای رسانه ها بلامانع خواهد بود.

اتهامات حميد  همچنين جلسه رسيدگی به 
باقری درمنی متهم فساد اقتصادی صبح فردا 

شنبه سوم شهريور به رياست قاضی صلواتی 
برگزار خواهد شد.

لاريجانی  آملی  نامه   ۹۷ مرداد   ۲۰ شنبه 
رييس قوه قضاييه به رهبری به منظور کسب 
با  برخورد  در  ويژه  اقدامات  انجام  برای  اجازه 

اخلال گران اقتصادی منتشر شد.

همزمان با سوم شهریور و سالروز تولد آیت ا...

خانه  - موزه آیت الله هاشمی
رفسنجانی افتتاح می شود

آقای  بازیگر... غم نبودتان ابدی است!

از جاکارتا تا بوداپست راهی نیست

   پرواز کشتی ایران
 برفراز آسیا  

کمالوند و شاگردان سابق در البرز

اکسین در راه لیگ برتر 

سکانسی  تازه  از »کمدی سیاه« ورزش ایران 

پیش می آید دیگر !

هت تریک پروفسور و شاگردان

تکیه  

بر چهارمی 

آسیا  با  درخشش 

کبدی

زنان؛ 

طلایه داران 

جدید سپاه 

ورزشی ایران

کیمیای البرز عروس شد

آغاز رسیدگی به پرونده اخلالگران در نظام پولی و ارزی از ۴ شهریور
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هافبک ايرانی استر شوندس سوئد روز گذشته تست های پزشکی باشگاه آميان 
فرانسه را با موفقيت پشت سر گذاشت و رسما قراردادی ٤ ساله را با اين باشگاه 

فرانسوی امضا کرد.
قدوس که در ليگ سوئد بسيار خوش درخشيده و با پيشنهادهای زيادی روبرو بود 

در هفته های قبل حسابی خبرساز شد. او ابتدا با باشگاه اوئسکای اسپانيا وارد مذاکره 
شد، سپس با رن فرانسه به توافق رسيد و درنهايت به آميان پيوست. مبلغ انتقال 
قدوس به آميان ٤۰ ميليون کرون سوئد است و اين مبلغ می تواند به همراه پاداش 

هايی که درنظر گرفته شده است به ۵۵ ميليون کرون افزايش پيدا کند.

سامان قدوس ؛ اولین ایرانی لیگ فرانسه

ورزش

پنج شنبه شب در استاديوم تختی آبادان، 
مدافع عنوان قهرمانی يعنی پرسپوليس به 
مصاف صنعت نفت آبادان رفت تا پيش از 
ديدار حساس آسيايی اش، با کسب ۳ امتياز 
و روحيه مضاعف راهی قطر شود. اتفاقی که 
نه تنها نيفتاد، بلکه در چند صحنه حتی 
نفتی ها اين شانس را داشتند که کام سرخ 
ها را در اين يک هفته منتهی به ديدار برابر 
الدحيل تلخ کنند. البته در نهايت دو تيم به 
تساوی رضايت دادند و نتيجه يک بر يک 
دقيقه تلاش تلاش شاگردان  نود  حاصل 
»پائولو  و  کروات  ايوانکوويچ«  »برانکو 

سرجيو« پرتغالی بود.
نکته قابل تامل اما، کماکان ضعف مشهود 

پرسپوليس در ايجاد موقعيت برابر تيم هايی 
است که بسته بازی می کنند. اتفاقی که 
برابر نفت مسجد  در ديدار هفته گذشته 
ميرفت  انتظار  و  افتاد  تهران  در  سليمان 
برانکو به فکر چاره ای برای خلق موقعيت 
برابر تيم هايی با اين شيوه بازی باشد. اما 
اين اتفاق نيفتاد و پرسپوليس اين بار در 
عاجز  هم  شهر  اين  نفت  مقابل  و  آبادان 
نشان داد و نتوانست برتری خود را به حريف 
ديکته کند و موقعيت های آن چنانی روی 
کند. حتی  ايجاد  دروازه »شهاب گردان« 
گل اول مسابقه را هم نفتی توسط »ميلاد 
جهانی« به ثمر رساندند و از حريف پر آوازه 

ی خود برای چند دقيقه پيش بودند.

ناگفته نماند، يکی از مشکلات بزرگی که 
در پرسپوليس با آن دست و پنجه نرم می 
کند، پايين آمدن کيفيت بازی بازيکنانش 
در آب و هوای گرم و مرطوب مثل همين 
آبادان است. سرخ های پايتخت در ديدار 
ديدار  در  مواقع  اکثر  شان،  آسيايی  های 
های خارج ايران و مقابل تيم های قطری 
يا اماراتی به دردسر افتادند و در تهران نتايج 
را جبران کردند. اتفاقی که گريبان گير اين 
تيم در ليگ داخلی هم شده است و در 
همين پنج هفته، نمايش های نااميد کننده 
ای مقابل استقلال خوزستان و صنعت نفت 
آبادان در هوای گرم استان خوزستان داشته 
است. نمايشی که چشم هواداران اين تيم 

را بيش از پيش برای ديدار روز سه شنبه 
مقابل الدحيل در قطر می ترساند.

در آن سو، نفت آبادان با سرجيو روز های 
بدی را سپری نمی کند و عملکرد آن ها به 
خصوص در ديدار برابر پرسپوليس، نشان از 
يک تيم يک دست و با صلابت داشت که 
هر تيمی را می تواند در آبادان به دردسر 
بيندازد. کما اينکه اين اتفاق برای قهرمان 
پرسپوليس  يعنی  برتر  ليگ  پيش  فصل 
هم افتاد و نتوانست در آبادان خودنمايی 
کند. روند بازی به گونه ای بود که شايد 
اگر تک گل »علی عليپور« برای پرسپوليس 
در دقيقه 6۸ نبود، نفتی ها می توانستند 

پيروز شوند.

پرونده رقابت های کشتی بازی های آسيايی 
با برتری تيم های آزاد و فرنگی ايران بسته 
شد. در پايان هجدهمين دوره اين رويداد 
موفق شد ۳مدال  آزاد  تيم کشتی  بزرگ، 
طلا توسط حسن يزدانی،عليرضا کريمی و 
پرويز هادی به دست آورد و رضا اطری در 
وزن اول جايگاه سوم را از آن خود کرد. در 
کشتی آزاد نيز محمدعلی گرايی و حسين 
نوری  بر فراز سکوی نخست اوزان ۷۷ و ۸۷ 
کيلو ايستادند. مهرداد مردانی و محمدرضا 
گرايی نيز در 6۰ و 6۷ به گردن آويز برنز 
کشتی  مجموع  ديگر  عبارت  به  رسيدند. 
گيران ما در ۱۲ وزن موفق به کسب ۸ مدال 
طلا و برنز شدند. در اين دوره از مسابقات هر 
۵ کشتی گير ما که به فينال رسيدند طلا 
دريافت کردند،۳ نفر باقی مانده در مرحله 
رده بندی روی سکوی سوم ايستادند و ٤ 

نفر از جمله مصطفی حسين خانی نفرسوم 
آسيا،  قهرمان  زاده  مهدی  بهنام  جهان، 
مهران نصيری و علی اکبر حيدری هم با 
از گردونه مسابقات  برابر حريفان  شکست 
کنار رفتند. کادر فنی و رييس فدراسيون 
کشتی پيشاپيش وعده کسب حداقل چهار 
مدال طلا در هر دو رشته آزاد و فرنگی را 
تعداد  داشتند  اميد  البته  آنان  بودند.  داده 
مدال های نقره و برنز مجموع دو تيم کشتی 
آزاد و فرنگی همانند دوره گذشته قابل توجه 
شود اين در حالی است که کشتی گيران 
يک طلا بيش از حد پيش بينی کادر فنی 
اما   نقره  هيچ و در کسب  برنز به حداقل 
ها بسنده کردند. با تمام اين احوال کشتی 
بالاتر  آزاد و فرنگی  ايران در هر دو رشته 
معمول  مطابق  و  ای  قاره  رقبای  تمام  از 
بيشترين مدال را برای کاروان ورزشی ايران 
به دست آورد. موفقيتی که بی نظير نبود 
اما به واسطه تداوم مسير پيروزی و اقتدار 
جای تقدير دارد با اين وصف بايد به خاطر 
داشته باشيم که علی رغم سيادت و بزرگی 
کشتی در تمام دوره ها از جمله همين دوره، 
نمی توان و نبايد ضعف ها و کم و کاستی 
ها را از نظر دور داشته باشيم. ضعف هايی 

که در صورت دقت نظر و توجه، می توان 
و بايد آنها را در ميدان جهانی پيش رو به 
حداقل برسانيم تا بازی های آسيايی علاوه 
بر مدال و افتخار ره توشه ای برای کشتی 
ما جهت حضور قدرتمندانه در ميدان بزرگ 

مجارستان باشد.

از جاکارتا تا بوداپست راهی نیست
بازی های آسيايی برای کشتی ما به تاريخ 
پيوست. اين ميدان با تمام فراز و فرود هايی 
که به همراه داشت اکنون  به خاطره تبديل 
شده؛ بنا براين اکنون بايد افق های دورتر را 
نشانه گرفت. ميدان جاکارتا را تنها با مدال 
هايی که به دست آورديم در نظر نداشته 
را  قهرمانان  يکايک  عملکرد  بلکه  باشيم 
زير ذره بين قرار دهيم. از انتقاد منتقدين 
بر آشفته نشويم  و آنان را به دشمنی با 
فدراسيون متهم نکنيم. چه بسا ارج و اعتبار 
منتقدی که با صراحت و شجاعت ضعف ها 
را باز می گويد به مراتب با مبلغی که به 
هر دليل با ذکر مناقب، چشم بر واقعيت ها 
بسته و صاحب کرم را گمراه می کند بيشتر 
باشد. بپذيريم اصل کشتی از هر کسی بالاتر 
است و تلاش کنيم افراد را در سايه کشتی 

مورد سنجش قرار دهيم نه کشتی را در 
سايه افراد! قبول داريم کشتی چون هميشه 
در بازی های آسيايی موفق بوده اما ضعف 
ها را کتمان نکنيم. نماينده سنگين وزن 
کشتی فرنگی ما به حريف کره ای بازنده 
می شود و در ۹۷ کيلو گرم که روزگاری 
با وجود نامدارانی چون قاسم رضايی،امير 
علی اکبری و شادروان بابک قربانی جهان 
زير نگين اقتدار ما بود کار به جايی رسيده 
که دست خالی و بدون مدال می مانيم!  
بسياری  آوردگاه جاکارتا  در  بپذيريم  بايد 
از چهره های شاخص کشتی آزاد و فرنگی 
جهان حضور نداشتند. قدرت هايی چون 
روسيه، آمريکا، جمهوری آذربايجان، ترکيه، 
گرجستان، کوبا و تک ستاره های بسياری 
که امکان شرکت در جاکارتا را نداشتند اما 
خواهند  شرکت  جهانی  آوردگاه  در  قطعا 
فاصله  به  کنيم  تلاش  براين  بنا  داشت.  
دو ماه مانده تا بوداپست، ضمن شناخت و 
پذيرش کاستی ها موانع احتمالی را از ميان 
برداريم. موانعی که فعلا به مدد برخی رسانه 
ها و حضور افراد خودی در آنجا ذکری از 
آنها به ميان نمی آيد اما ممکن است در هر 

زمانی سرباز کند.

از  اخير  روزهای  در  مختلف  رسانه های 
کی روش به عنوان يکی از کانديداهای اصلی 
و  کلمبيا  فوتبال  ملی  تيم های  سرمربيگری 

مکزيک ياد کرده اند.
سايت »futbolete« کلمبيا نيز از گزينه 
ملی  تيم  در  کی روش  جانشينی  احتمالی 

اساس  بر  کرد.  رونمايی  ايران  فوتبال 
پينتو  لوئيس  خورخه  سايت  اين  گزارش 
کلمبيا،  ملی  تيم های  هدايت  سابقه  که 
کارنامه اش  در  را  هندوراس  و  کاستاريکا 
تيم های  سرمربيگری  گزينه های  دارد، 
پاناما، ايران و کاستاريکا را پيش روی خود 

به  تيم ها  اين  از  يکی  با  تواند  می  و  دارد 
عرصه سرمربيگری بازگردد.

پينتو که پس از ناکامی در رساندن تيم ملی 
فوتبال هندوراس به مرحله پايانی جام جهانی 
کنار  تيم  اين  سرمربيگری  از سمت   ۲۰۱۸
کرده  دريافت  پيشنهاد  دو  کرد  اعلام  رفت، 

و  پاناما  ملی  تيم  سرمربيگری  يکی  است، 
ديگری از شرق کره زمين است. رسانه های 
پيشنهاد  عنوان  به  ايران  ملی  تيم  از  محلی 
شرقی وی ياده کرده اند و معتقدند در صورت 
کلمبيايی  سرمربی  اين  کی روش،  جدايی 

جانشين وی خواهد شد.

هت تریک پروفسور و شاگردان

بهتر از پرسپولیس بازی کردیم...

سرجیو: حق مان بیش از یک امتیاز بود
سرمربی تيم صنعت نفت آبادان در نشست خبری پس از 
بازی نيز در واکنش به اين مسئله که بازی جسورانه ای 
هستند،  ناکام  برد  کسب  در  همچنان  اما  دادند،  انجام 
و  شخصيت  آن  ما  اما  هستم،  موافق  شما  گفت:»با 
مقابل  را  جسارت مان  داديم،  نشان  امروز  را  نگرش مان 
بازيکنانم  به  است.  قهرمانی  مدافع  و  مدعی  که  تيمی 
افتخار می کنم، اما از طرفی ناراحتم که چرا سه امتياز را 
نگرفتيم. با اين حال باور دارم با اين سبک بازی، برد به 

زودی نصيب ما خواهد شد.«
سرجيو در واکنش به اين سؤال که آيا از نتيجه راضی بوده و اين 
نتيجه مساوی عادلانه بود يا نه، گفت:»به بازيکنانم گفتم که از 

نمايش شما راضی هستم، اما ناراحتم 
با  نگرفتيم.  را  امتياز  سه  چرا  که 
احترامی که برای حريف و برانکو 
قائلم، اما به نظرم ما بازی بهتری 
انجام داديم و استحقاق تيم ما 

گرفتن بيش از يک امتياز از 
اين بازی بود.«

نفت  صنعت  تيم  سرمربی 
در پاسخ به سؤالی مبنی بر 
از  بغلانی  حسين  چرا  اينکه 
بود  آمده  جلوتر  دفاعی  خط 
و به همين دليل خط دفاعی 
بود،  شده  بازتر  نفت  صنعت 
گفت:»بغلانی در اين بازی يک 
عملکرد دو گانه برای ما داشت. 
زمانی که ما بالا بازی می کرديم، 
او به خط حمله کمک می کرد، اما 
زمانی که توپ به زمين ما می آمد، 

به عنوان يک دفاع آخر بود.«
اين  به  واکنش  در  سرجيو 
مسئله که اگر به بازيکنان جوان 
زودتر  آنها  به  چرا  دارد،  اعتقاد 
آنها  به  گفت:»اگر  نداد،  بازی 
بازيکنان  اين  به  نداشتم،  اعتقاد 
اصلًا اجازه بازی کردن نمی دادم.«

خبر

الدحیل 10 روز استراحت خواهد داشت
برانکو: همین که بازی را نباختیم

خیلی ارزش داشت!
برانکو ايوانکوويچ پس از تساوی يک - يک پرسپوليس در خانه 
صنعت نفت آبادان اظهار داشت:»همه صحبت هايی که ديروز در 
کنفرانس خبری در مورد بازی انجام داده بودم، امروز اتفاق افتاد. 
انتظار اين را داشتيم که با حريف سختکوش و جنگنده ای بازی 
داشته باشيم، چرا که می دانستيم آنها چقدر به اين سه امتياز 

احتياج داشتند.«
به  می گويم  افزود:»تبريک  پرسپوليس  فوتبال  تيم  سرمربی 
شاگردانم به خاطر تلاشی که امروز در زمين مسابقه داشتند. 
به خاطر اعتمادی که به خودشان داشتند و توانستند نتيجه را 
برگردانند. متأسفانه از موقعيت هايی که داشتيم، استفاده نکرديم. 
در بازی های اينچنينی بايد چنين موقعيت هايی را به گل تبديل 
کنيم و اين خيلی مهم است، اما خب ما امروز بازی را نباختيم و 
اين خيلی ارزش داشت و همچنان بدون شکست به مسيرمان 

برای رسيدن به هدفی که داريم، ادامه می دهيم.«
وی با تمجيد از شاگردانش خاطرنشان کرد:»مسئله ای که امروز 
خيلی اهميت داشت اين بود که توان بدنی بازيکنانم اين اجازه را 
به آنها داد تا آخر بازی تلاش کنند 
و خيلی خوب دوام آوردند. ما 
در  را  جو  اين  مشابه  شرايط 
قطر هم خواهيم داشت. اگرچه 
دمای استاديوم آنجا ۲۲ و ۲۳ 

درجه است.«
به  واکنش  در  برانکو 
آيا  که  سؤال  اين 
برای  شاگردانش 
الدحيل  بازی 
هستند  آماده 
عنوان  خير،  يا 
ما  »حريف  کرد: 
 ۱۰ بازی  روز  تا 
استراحت  روز 
اما  داشت  خواهد 
ما بازی به بازی پيش 
می رويم. برای بازی با 
الدحيل خيلی حساب 
چرا  نکرده ايم،  کتاب 
در  ما  بازی  هر  که 
ليگ مهم بود. مطمئنم 
بازيکنانم تا سه شنبه به 
خواهند  لازم  آمادگی 

رسيد.«

اخبار

رئال مادرید؛ بارسلونا تر از همیشه !
آغاز ماجراجویی رئال مادرید

در فوتبال مالکانه!
هفته گذشـته، لاليگای اسـپانيا 
نيـز آغاز شـد و تا حـدود زيادی 
از سـه تيـم بـزرگ و مدعی اين 
مادريـد،  رئـال  يعنـی  کشـور 
مادريـد  آتلتيکـو  و  بارسـلونا 

رونمايـی شـد. 
گفت  توان  می  جرئت  به  البته 
که هواداران لوس بلانکوس، بيش از همه منتظر دستپخت 
فلورنتينو پرز و »خوآن لوپتگی« در رئال مادريد بودند. کش 
و قوس های فراوانی در ماه های اخير متوجه اين باشگاه بود 
که در نهايت منجر به خروج »کريستيانو رونالدو« شد اما تا به 
اينجا، پرز هيچ خريد بزرگی برای جانشينی او نکرده است و 
خبر ها نشان از پس انداز سيصد ميليونی برای خريد »امباپه« 

دارد.
اما سوای تمام شايعات حول جانشين رونالدو، يکشنبه گذشته 
و در اولين ديدار آن ها برابر ختافه، دو اتفاق متناقض رخ داد که 
شايد خيلی قابل پيش بينی نبود. استاديوم »سنتياگو برنابئو« 
مادريد ميزبان اولين ديدار رئال مادريد در اين فصل لاليگا برابر 
ختافه بود اما بر خلاف تمام انتظارات، استاديوم پر نشده بود و 
يکی از کم تماشاگر ترين روزهای خود در قرن بيست و يکم 
را تجربه می کرد. اتفاقی که بی ترديد يکی از دلايل اصلی آن، 
خروج دو ستاره محبوب کهکشان مادريد در تابستان يعنی 
»رونالدو« و »زيدان« است و هواداران تمام تقصير ها را متوجه 

پرز می دانند.
اما نکته دوم و متناقض با صندلی های خالی زياد استاديوم، 
بازی چشم نواز و تماشايی رئال مادريد در ديدار نخست برابر 
ختافه بود. نمايش تماشايی مادريدی ها برابر ختافه که بدون 
مادريد  رئال  يک  نويد  است،  لوپتگی  تفکرات  حاصل  شک 
کاملا هيجان انگيز را برای فصل پيش رو می دهد حتی اگر 

جانشينی در حد رونالدو به تيم اضافه نشود.
را  جديدی  دوران  لوپتگی  با حضور  بلانکوس  لوس  ظاهرا 
خيلی  حاضر،  قرن  در  شايد  که  دورانی  است.  کرده  آغاز 
کم به خود ديده است. روی آوردن به بازی کاملا مالکانه 
و اصطلاحا »تيکی تاکا« چيزی است که همواره در تار و پود 
رقيب سنتی شان يعنی بارسلونا تماشا می کردند اما حالا 
ظاهرا تفکرات لوپتگی بوی يک رئال مادريد با خاصيت بازی 

مالکانه می دهد.
 ۷۸ مالکيت  درصد  و  پاس   ۸۰۰ حدود  کردن  بدل  و  رد 
برابر ختافه، آماری نيست که  درصدی توسط رئال مادريد 
در دو دهه اخير خيلی به آن عادت داشته باشيم و بی ترديد 
اين آمار بازی به بازی رشد خواهد کرد و رئال تماشايی تری 
دوران  به  شبيه  رئالی  کرد.  خواهد  آتی  مسابقات  روانه  را 
گوارديولا در بارسلونا. دروغ نيست اگر بگوييم آرزوی خيلی 
از هواداران مادريدی در آن سال ها اين بود که شبيه بارسلونا 
بازی کنند. حالا با لوپتگی، به نظر روزهای خوشی برای رئال 

مادريد در راه است.

یادداشت

تفکرات کهنه آقای خاص
مغز مورینیو در دست به روزرسانی

پر  باشگاه  هواداران  و  مديران 
افتخار »منچستر يونايتد«، بعد از 
خداحافظی »سر الکس فرگوسن«، 
هيچ گاه رنگ رضايت را به معنای 
واقعی خودش نچشيده اند و هر بار 
مجبور بودند دلشان را با قهرمانی 
در جام حذفی يا ليگ اروپا خوش 
کنند. آن ها به خيال شان سراغ 
»ژوزه مورينيو« رفتند تا خاطرات خوش فرگوسن را برای آن ها 
دوباره تکرار کند و به قله فوتبال انگليس برساند. اتفاقی که فصل 
پيش با آن همه خريد های گرانقيمت در دومين فصل حضور 
مورينيو، انتظار داشتند که عملی بشود اما به زعم خودشان، آن 

نايب قهرمانی برای شروع يک دوران جديد کافی بود !
اما کدام دوران جديد؟ شکست يکشنبه گذشته منچستريونايتد 
برابر برايتون، بيش از همه چيز يک نکته را يادآوری می کرد 
که شايد دوران تفکرات مورينيو رو به پايان است. تفکراتی که 
روزگاری در اروپا با تيم هايی مثل »پورتو« ، »چلسی« و »اينتر« 
سروری می کرد و هر روز بر اعتبار اين مرد پرتغالی می افزود. اما 
حالا ژوزه در ميان تئوريسين های دنيای فوتبال هر روز گوشه گير 
تر می شود و تنها با ايجاد شدن يک حاشيه جديد است که دوباره 
بر سر زبان ها می افتد. ظاهرا دوره »دفاع تيمی« مطلق جای 
خودش را به پرده جديدی از فوتبال داده است که مورينيو در 

استفاده از آن کماکان مقاومت می کند.
مربيانی مثل »يورگن کلوپ« و »پپ گوارديولا« که نگاه متفاوتی 
نسبت به مرد پرتغالی دارند و يا حتی »ديه گو سيمئونه« که مانند 
مورينيو فکر می کند با اضافه کردن »حمله تيمی« به شيوه دفاع 
تيمی، آن را کامل تر کرده اند و در موقع حمله واژه »احتياط« را 
حداقل برابر تيم های ضعيف تر به کل فراموش می کنند و با تمام 
قوا به حريف يورش می برند تا مجال نفس کشيدن را هم به او 
ندهند؛ اما مورينيو کماکان احتياط را شرط عقل می داند. حتی 
برابر برايتونی که فصل پيش پانزدهم شد هم از دفاع های کناری 
برای شرکت در حمله کمک نمی گيرد. در دقايقی که از شياطين 
سرخ نياز مسلم به گلزنی داشتند هم کمتر می ديديم »اشلی 

يانگ« يا »لوک شاو« تا يک سوم دفاعی حريف پيش بيايند.
فرگوسن در دهه نود احساس کرد که 

تفکراتش کهنه شده است. بارها 
به ايتاليا سفر کرد تا يوونتوس 

مارچلو ليپی را از نزديک ببيند. 
بی ترديد، اگر مورينيو نخواهد 

تفکراتش را هر چه سريعتر 
به روز کند و دوباره در دنيای 

فوتبال قد علم نکند، به 
مشکلاتی بزرگتر 

از باخت مقابل 
برايتون بر خواهد 
خورد. بهتر است 
مورينيو اين يک 
مورد را حداقل 
از پيرمرد بزرگ 

اسکاتلندی 
بياموزد.

یادداشت

از جاکارتا تا بوداپست راهی نیست

پرواز کشتی ایران
 برفراز آسیا

محمدرضا کاظمی

زمزمه هایی که در رسانه ها به گوش می رسد

پینتو جانشین کی روش در تیم ملی؟

مهسا تیموری
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اينديپندنت در گزارشی مدعی شده است که رئال مادريد در تلاش خواهد بود تا 
در اخرين هفته پنجره نقل و انتقالات، برای جانشينی رونالدو، امباپه يا رودريگو 

را جذب کند.
رئال مادريد اکنون به اين نتيجه رسيده که جذب هيچ يک از ستاره های فعلی ليگ 

انگليس فعلا ميسر نيست و به همين دليل توجه شان را معطوف به ديگر گزينه های 
ممکن کرده اند. ضمن اين که اين رسانه مدعی است رئال مادريد نمی خواهد بيش از 
۱۲۰ ميليون يورو خرج کند؛ اما لوپتگی سرمربی رئال مادريد به شدت در پی آن است 

تا پيش از بسته شدن پنجره نقل و انتقالات قوای هجومی تيمش را بهبود ببخشد.

امباپه و رودریگو دو گزینه اصلی رئال مادرید برای جانشینی رونالدو

ورزش

از  بعد  ايران  نيست که ورزش  قرار  ظاهرا 
۳۱ دوره برگزاری مسابقات المپيک و ۱۸ 
دوره مسابقات آسيايی، به سر و سامان برسد 
و چوب ندانم کاری ها و ناشی گری های 
مديران همواره از خود راضی را نخورد. ظاهرا 
مديران ورزشی کشورمان، هر دوره بايد يک 
شگفتی از داخل آستين خود بيرون بياورند 
و تمام دنيا را انگشت به دهان بگذارند که 
چطور ممکن است در قرن بيست و يکم 
چنين اتفاقاتی بيفتد! محروم ترين کشور 
های دنيا هم اين چنين در کوران مسابقات 
البته »مديريت« محروم  برنامه ريزی و  از 

نيستند که ما ايرانيان در مسابقات ورزشی 
همواره محروم بوديم.

پنج شنبه، يکم شهريور ماه می توانست 
تقويم  در  شيرين  البته  و  تاريخی  روزی 
نيکی  به  ابد  تا  و  باشد  ما  ورزشی کشور 
باشد  روزی  توانست  می  شود.  ياد  آن  از 
در  ايرانی  معلول  يک  بار  اولين  برای  که 
هشتم  يک  دور  در  و  آسيايی  مسابقات 
به رقابت می پردازد؛ اما به يک باره خبر 
مسابقه،  برگزاری  بدون  که  رسد  می 
شرکت کننده ايرانی از گردونه رقابت ها 
کنار گذاشته شده است. گذاره به همين 
چيست؟  علت  اما  تلخی.  و  بود  کوتاهی 
دير رسيدن!!! به همين سادگی دير رسيد 
و نتوانست مسابقه بدهد و از آن ساده تر 
های  بهانه  پشت  کشور  ورزشی  مديران 

خنده دارشان پنهان شدند.
آوازه  پر  معلول  کماندار  نعمتی«،  »زهرا 
کشورمان، با انگيزه های فراوان می خواست 
مسابقات  در  پاراآسيايی  مسابقات  جز  که 

آسيايی نيز برای ايران افتخار آفرينی کند 
اما پديده تکراری سوء مديريت در ورزش ما، 
مانع رسيدن او به اين آرزويش شد. مسئولان 
به نعمتی گفتند وقت نهار است و شد آنچه 
نبايد می شد. هنگام صرف نهار مسابقات 
شروع شده بود و مديران ما مثل هميشه 
دنيا  در  ديگری  کس  هر  از  تر  اطلاع  بی 
معلوم نيست مشغول چه کاری بودند. مگر 
سرپرست يک تيم ورزشی، چه وظيفه ای 
جز اين دارد؟ جالب اينجاست که در آخر هم 
يکی ديگر از شرکت کنندگان فورا خودش را 
به نعمتی رسانده و او را مطلع کرده است و 
باز هم خبری از سرپرست و ديگر مسئولان 

مربوطه نبوده است!
مساله دردآور اما اظهار نظر »مريم دباغ«، 
در  کمان  و  تير  فدراسيون  رئيس  نايب 
آيد«!  می  گفت:»پيش  که  است  باره  اين 
چرا  دانيم  نمی  اما  آيد،  می  پيش  بله 
برای  تنها  سال،  همه  اين  گذشت  از  بعد 
کاروان ايران پيش می آيد؟ يادمان نرفته 

شاهکار  و  بارسلون   ۱۹۹۲ المپيک  است 
فدراسيون بوکس را. جايی که »علی اصغر 
کاظمی«، بوکسور شايسته کشورمان، بدون 
دستکش و مربی وارد سالن شد و هرچه 
روی رينگ منتظر ماند، خبری از هيچ کدام 
از اعضای تيم ايران نبود تا در نهايت بدون 
يک ثانيه مبارزه، دست رقيب او به عنوان 
فرد پيروز بالا برود. تا سال ها اين »پيش 
آمد« تلخ برای بوکسور ايرانی، يکی از خنده 
بود.  المپيک  تاريخ  ترين صحنه های  دار 
آن جا هم پيش آمده بود که مربيان زمان 

مسابقه را نمی دانستند.
اتفاقی  بوسان،   ۲۰۰۲ آسيايی  های  بازی 
دقيقا مشابه اين دوره برای »مسعود مصطفی 
جوکار« در کشتی افتاد. هيچ کس از زمان 
مسابقه اطلاع نداشت و در سالن و در هنگام 
حضور  کس  هيچ  ايران  از  مسابقه،  شروع 
نداشت! آن جا هم بدون حتی يک دقيقه 
مسابقه، حذف شديم و البته يادمان نرود که 
از اين اتفاقات پيش می آيد. شاهکار باشگاه 
آسيا  باشگاه های  در جام  تهران  استقلال 
سال ۲۰۰۷ هم گل سر سبد سوء مديريت 
های  آبی  که  جايی  است.  مان  فوتبال  در 
پايتخت، ليست تيم شان را به جای ايميل 

با پست معمولی فرستادند! 
آدم نمی داند به اين اتفاقات بخندد يا گريه 
کند اما قطعا حال و روز ورزشکار شايسته ای 
مثل »زهرا نعمتی« دردناک تر از هرکسی 
است. سرمربی کره ای و خود نعمتی، تقصير 
از  را  کوتاهی  و  اند  گرفته  گردن  به  را  ها 
خودشان می دانند اما چه کسی است که 
نداند در فدراسيون های ما چه می گذرد؟ 
که  است  اين  ما  ورزش  های  درد  از  يکی 
»دلسوز« ندارد. نداريم کسی را که از شکم 
خودش بزند تا به ورزشکار لحظه ای احساس 
ضعف دست ندهد. کسی که تا ثانيه آخر پای 
با  آن  سربلندی  برای  و  بماند  ورزشکارش 
هرکسی بجنگد. اما ظاهرا، زهرا نعمتی ها 
بايد بجنگند تا فدراسيون های ما چند ستاره 

و سربلند شود.

آسيايی  مسابقات  از  روز  شش  گذشت  با 
عملکردی  با  توانستيم  ما  جاکارتا،   ۲۰۱۸
رضايت بخش رتبه چهارم خود را با ۱۲ طلا ، 
۱۱ نقره و ۸ برنز و در مجموع ۳۱ مدال حفظ 
کنيم و بالاتر از اندونزی ميزبان قرار بگيريم. 
در اين ميان عملکرد ورزشکاران چند رشته 
مثل کشتی و تکواندو، مطابق انتظار درخشان 
و استثنائی بوده است و البته در برخی رشته 
نه تنها  تيراندازی،  ها مثل فوتبال و حتی 
انتظارات برآورده نشد بلکه اتفاقات عجيب و 
غريبی افتاد که آبروی ورزش ما را خدشه دار 
و انتقاد بسياری را متوجه مسئولين آن رشته 
ها کرد. با اين همه اما، کماکان ورزشکاران 
رقابت  به  بايد  اند که  مانده  باقی  متعددی 
بپردازند و اميد های مدال زيادی در رشته 
هايی مثل کاراته، وزنه برداری، واليبال و... 

برای کشورمان باقی مانده است.
اين مسابقات،  را در  آوری  اول مدال  چراغ 
روشن  مان  جوان  کاران  پومسه  و  تکواندو 
در  بختياری«  »کوروش  که  جايی  کردند. 

در  سلحشوری«  »مرجان  و  آقايان  بخش 
پومسه  نقره  مدال  کسب  به  موفق  بانوان، 
شدند. در همان روز درخشش کشتی ما هم 
آغاز شد و پس مدال برنز »رضا عطری«، طلا 
های »حسن يزدانی« و »عليرضا کريمی« 
از راه رسيدند و ما اولين مدال های طلای 
خود را در اين مسابقات ثبت کرديم. با اضافه 
شدن طلای »پرويز هادی« در سنگين وزن، 
آزادکاران کشورمان با سه مدال طلا و يک 
برنز قهرمان کشتی آزاد بازی های آسيايی 

هم شدند.
وقتی نام کشتی می آيد، نمی توان به عملکرد 
خيره کننده »حسن يزدانی« اشاره نکرد. اين 
دلاور جويباری در مجموع چهار مسابقه اش، 
به طرز  و  نگرفت  دقيقه هم کشتی  هفت 
حيرت آوری حريفانش را يکی پس از ديگری 
يا ضربه فنی می کرد و يا با اختلاف امتياز بالا 
پيروز ميشد. قدرت نمايی تحسين بر انگيز 
او در اين مسابقات، ما را به طلای المپيک 
۲۰۲۰ توکيو در اين وزن بسيار اميدوار کرده 

است.
ورزشمان  برای  دلچسبی  روز  اما  سوم  روز 
نبود. تکواندو کاران يکی پس از ديگری حذف 
می شدند و »فرزان عاشورزاده« هم که يکی 
از اميد های کسب مدال طلا بود، به مدال 
برنز بسنده کرد و نتوانست آن طور که بايد 
و شايد انتظارات را برآورده کند. هر چند که 
او هنوز خيلی جوان است و اميدواريم در اين 

مسابقات به اندازه کافی آب ديده شده باشد تا 
در المپيک دو سال بعد توکيو ما را در کسب 
مدالی خوش رنگ ناکام نگذارد و بتواند موفق 
ظاهر شود. در همين روز، »مجتبی عابدينی« 
شمشيرباز خوب کشورمان نيز که در المپيک 
خوش درخشيده بود و حداقل انتظار از او 
کسب مدال بود هم نتوانست به نيمه نهايی 
راه پيدا کند و بدون مدال مسابقات را ترک 
ديگر شمشيرباز  پاکدامن«  »علی  اما  کرد. 
کاروان ورزشی ايران، با شايستگی مدال برنز 

را از آن خود کرد.
برای کاروان  پر فروغی  نيز روز  روز چهارم 
رجبی«  به جز طلای »سعيد  و  نبود  مان 
در تکواندو و نقره »زهرا کيانی« در ووشو ما 
در بقيه رشته ها مدالی به دست نياورديم تا 
اينکه روز کشتی فرنگی و ديگر ووشو کاران 

شانس مدال ما فرا رسيد.
کشتی فرنگی کشورمان نيز مانند کشتی آزاد، 
با دو مدال طلا توسط »محمد علی گرايی« 
و »حسين نوری« و دو برنز توسط »مهرداد 
عنوان  گرايی«،  »محمدرضا  و  مردانی«  
قهرمانی کشتی فرنگی بازی های آسيايی را 
کسب کرد. در روز پنجم ما يک طلا و يک 
برنز ديگر هم در تکواندو و تيراندازی توسط 
»ميرهاشم حسينی« و »مه لقا جان بزرگ« 
کسب کرديم. در اين روز وزنه برداری ما هم 
کار خودش را نااميد کننده شروع کرد. ما تا با 
اينجای مسابقات دو نماينده در وزنه برداری 

داشته ايم، که هر دو در مهار وزنه خود ناتوان 
ظاهر شدند و از گردونه رقابت ها کنار رفتند.
بی ترديد، روز پر مدال کاروان ما، يک شهريور 
بود. جايی که ما موفق به کسب ۱۱ مدال 
مدال  ها  آن  از  تا  سه  که  شديم  رنگارنگ 
خوش رنگ طلا بود. »رضا عليپور« در سنگ 
نوردی، »محسن محمد سيفی« و »عرفان 
آهنگريان« در ووشو طلايی شدند. البته دو 
خواهران  و  ووشو  برای  هم  را  ديگر  طلای 
منصوريان کنار گذاشته بوديم که متاسفانه 
هر دو در عين شايستگی و با بی دقتی، از 
کسب مدال خوش رنگ طلا باز ماندند. اما 
با اين وجود، بی ترديد مدال های نقره آن 
برای  به خصوص  است  ارزش  با  بسيار  ها 
ورزش بانوان کشورمان که در اين دوره بسيار 

درخشان ظاهر شدند.
جمعه اما، روز استثنائی و خاصی برای ورزش 
کبدی ايران و همينطور برای ورزش بانوان 
کشورمان بود. جايی که هم بانوان و هم آقايان 
آسيايی  مسابقات  کبدی  قهرمان  اقتدار  با 
شدند و تعداد طلاهای کاروان ما را به عدد 
دوازده رساندند. از طرفی، اولين مدال طلای 
بانوان کاروان ورزشی کشورمان نيز توسط 
همين کبدی کاران شايسته مان بدست آمد. 
مدال طلايی که اميدواريم حواس ها را بيش 
از پيش جمع ورزش بانوان کند و ديگر اجازه 
ندهد که مانند قبل بانوان ورزشکار را ناديده 

بگيريم.

مروری بر زندگی برترین بازیکن تاریخ بسکتبال
مایکل جردن یک جادوگر نبود

است  بسکتباليستی  جردن  مايکل 
که بسياری او را بزرگ ترين بازيکن 
تاريخ اين ورزش می دانند. ورزشکاری 
تمامی  الگوی  جهان  سراسر  در  که 
می شود.  محسوب  بسکتباليست ها 
ستاره ای که دو بار با دنيای بسکتبال 
حرفه ای خداحافظی کرد، اما بازگشت 

شکوهمندانه ای داشت.

جردن 9000 پرتاب ناموفق دارد
مايکل يک جادوگر نبود که هيچ گاه اشتباه نکند و هميشه 
معجزه ای داشته باشد، او بارها شکست خورد اما نااميد نشد 
و با ساعتها تمرين و تلاش توانست استعدادهای خود را شکوفا 
کند. اين اسطوره بسکتبال جمله مشهوری در اينباره دارد که 
می گويد:« من بيش از ۹۰۰۰ پرتاب را خراب کرده ام، تقريبا در  
۳۰۰ بازی شکست خورده ام. ۲6 بار پرتاب های سرنوشت ساز 
بازی را از دست داده ام  و اعتماد ديگران را نسبت به خودم سلب 
کردم. من در تمام زندگی ام مدام شکست خورده ام و به همين 

دليل است که موفق شده ام.«

 برترین بازیکن همه دوران ها 
هنوز هم که هنوز است ديدن فيلم بازی های او يک کلاس 
آموزشی به تمام معنا برای بسکتباليست ها و علاقه مندان به 
اين ورزش می باشد. سايت رسمی NBA در بيوگرافی جردن 
اينگونه نوشته شده است: » با تحسين، مايکل جردن برترين 
بازيکن بسکتبال در همه زمانهاست.«جردن به اين دليل به 
ناميده می شود که در طول  عنوان اسطوره قدرت و اخلاق 
زندگی خود سختی های زيادی کشيده اما هيچگاه به سمت 

انحراف و مسيرهای نادرست نرفته است.

 جردن را بهتر بشناسید
*پدر مايکل هنگامی که در ماشين به خواب رفته بود، به قتل 
رسيد و اين موضوع باعث شد تا در سال ۱۹۹۳ اولين بازنشستگی 

بعد از فوت پدر را اعلام کند. 
* در روز چهاردهم ژوئن سال ۱۹۹۸ شوت زيبای جردن در 
لحظات پايانی در فينال رقابت های NBA  در مقابل يوتا جز 
باعث شد تا تيمش به ششمين قهرمانی در ظرف هشت سال 
دست پيدا کند. اين شوت در ليست ۲۵ لحظه به ياد ماندنی در 

ورزش به ثبت رسيد.
* بيشترين امتيازی که جردن موفق شد تا در يک بازی به دست 
آورد، 6۹  امتياز می باشد که باعث شد تا وی در ليست بيشترين 

امتيازآورندگان در يک بازی در جايگاه هشتم بايستد.
نام  به  عنوان شخصی  به  را  ها خود  از هتل  بعضی  در  او   *
لروی اسميت معرفی می کرد تا از هجوم انبوه خبرنگاران و 
دوستدارانش به هتل ممانعت کند. جالب اينجاست که اسميت 
نام همان کسی است که او را برای گرفتن آخرين جای خالی 
تيم بسکتبال در دبيرستانش شکست داد و نام جردن از تيم 

دبيرستانش خط خورد.

یادداشت

کمالوند و شاگردان سابق در البرز
اکسین در راه لیگ برتر

ليگ دسته  با شروع فصل جديد 
دو  گذشت  و  کشور  فوتبال  اول 
هفته، نام يکی از تيم ها بيشتر از 
بقيه بر سر زبان هاست. »اکسين 
البرز«، تيم نهم فصل گذشته دسته 
يک، امسال با قدرت و سر و صدای 
بيشتری پيش فصل را پشت سر 
گذاشت و ليگ را آغاز کرد و از همين آغاز کار می توان گفت 
که برای تمام رقبا خط و نشان هايش را کشيده است. تيمی که 
بی ترديد با اين همه ولخرجی و رفت و آمد، فقط و فقط برای 
قهرمانی و رسيدن به ليگ برتر ايران بسته شده است و چيزی جز 

اين مسئولان اين باشگاه را راضی نخواهد کرد.
»فراز کمالوند« که فصل گذشته با »صنعت نفت آبادان« عملکرد 
رضايت بخشی در ليگ برتر داشت، به يک باره از هدايت تيم های 
ليگ برتری دست کشيد و سر از نيمکت اکسين البرز در آورد و 
همين مساله استارت ورود بازيکنان اسبق شاغل در ليگ برتر را 
به اين تيم زد. همين حضور کمالوند به تنهايی و بدون جذب 
بازيکنان بزرگ، می توانست تحول بزرگی برای اکسين محسوب 
شود و اين تيم را به موفقيت نزديک کند اما با ورود بازيکنان 
جديد، ديگر هيچ بهانه و دليلی برای ليگ برتری نشدن اين تيم 

وجود ندارد.
از بمب های نقل و انتقالاتی اکسين، »محمد ابراهيمی« بود که 
از تراکتورسازی تبريز به کرج آمد و خيلی زود پايش به گلزنی 
نيز باز شد و در اولين ديدار برابر فجرسپاسی شيراز، موفق شد 
تک گل پيروزی بخش تيمش را به ثمر برساند. ابراهيمی که می 
توانست تا مدت ها در سطح اول فوتبال ايران بازی کند، قطعا 
با حضور در اکسين هدفی جز موفقيت برای خودش و اين تيم 
متصور نيست. ديگر خريد البرزی ها که او را هم از تراکتورسازی 
به خدمت گرفتند، »فرزاد حاتمی« يار غار امير قلعه نويی است. 
»سامان آقازمانی« و »ميرهانی هاشمی«، دو بازيکن فصل گذشته 
تيم های نفت تهران و سياه جامگان را هم به اين دو خريد اضافه 
کنيد تا بيشتر با ترکيب جذاب اکسين با هدايت کمالوند در اين 

فصل آشنا بشيد.
اکسينی ها دو بازی نخست خود را با پيروزی پشت سر گذاشتند 
و با اينکه برای پيش بينی آينده ليگ دسته اول زود است ولی 
قطعا »پرسپوليس پاکدشت« با هدايت »فرهاد کاظمی« يکی از 
رقيبان سرسخت اکسين برای قهرمانی خواهد بود. کما اينکه 
پاکدشتی ها در هفته ای که گذشت، شهرداری تبريز را با شش 
گل بدرقه کردند تا برای رقبا خط و نشان کشيده باشند. با 
اين همه اما بايد منتظر ادامه فصل ماند تا بهتر بتوان در مورد 

مدعيان قضاوت کرد.

یادداشت

ایران؛ غول جدید کبدی جهان
کولاک کبدی بانوان و آقایان

بعد از شاهکار دختران رشته کبدی، ملی پوشان ايران در قسمت 
کبدی مردان نيز طلای بازی های آسيای جاکارتا ۲۰۱۸ را به دست 
آوردند. در مسابقاتی که روز گذشته با حضور جالب توجه دختران 
قهرمان آسيا روی سکوهای سالن برگزار می شد، پسران تيم کبدی 
ايران هم با نمايشی قدرتمند و فوق العاده خود را نيز مقابل کره 
جنوبی ادامه دادند و با برتری در دو نيمه با قاطعيت دومين طلای 
آسيا را در رشته تيمی کبدی به گردن خود آويختند تا ايران قهرمان 

بلامنازع اين رشته شود. 
نتيجه ای که ايران در اين مسابقه گرفت ۲6 بر ۱6 بود؛ ايران در نيمه 
اول مسابقه با نتيجه ۸ ـ ۱۰ از کره پيش بود اما مقاومت و سخت 
کوشی کره بعد از يک نيمه جای خود را به تسليم داد چراکه ماشين 
موفقيت کبدی کاران ايران به هيچ عنوان قابل کنترل نبود و آنها چه 
در حمله و چه در دفاع آنقدر بی نقص بودند که بعيد به نظر می 

رسيد کره بختی در اين مسابقه داشته باشد. 
البته شاهکار تيم کبدی ايران در مرحله قبلی مقابل هندوستان رخ 
داده بود جايی که بعد از عقب افتادن 6 ـ يک مقابل قدرت اول 
کبدی جهان با تلاش بازی را به تساوی ۸ ـ ۸ کشاند و اين مسابقه 
را با نتيجه ۱۷ ـ ۲۷ اين مسابقه را به سود خود تمام کرد. به خاطر 
داشته باشيد که هند ۸ هزار باشگاه کبدی دارد اما به نظر می رسد 
ايران حالا قدرت جديد اين رشته ورزشی در جهان است، قدرتی که 
با پيروزی امروز دختران ايران مقابل تيم ملی کبدی زنان هند نيز 

مهر قطعی بر آن خورد. 
با دو قهرمانی تيم های دختران و پسران کبدی ايران تعداد طلاهای 

کاروان ايران در بازی های آسيايی به عدد ۱۲ رسيد.
ايران که امروز بعد از کسب مدال طلا در سالن محل  دختران 
برگزاری رقابت های فينال کبدی حضور داشتند با انرژی خود جشن 
اين رشته ورزشی را که حالا طرفداران بيشماری در ايران پيدا کرده 

مضاعف کردند. 
ورزشکاران  کبدی روز گذشته در بازی های آسيايی صدوهفتاد و 
صدوهفتادو يکمين طلای تاريخ اين رقابت ها را برای کاروان های 
مختلف ايران به ارمغان آوردند و باتوجه به اينکه اين طلا در يک 
رشته تيمی متعلق به کشور هند به دست آمده قهرمانی اين دم تيم 
از ارزشی فوق العاده برخوردار است اين درست شبيه اتفاقی است که 
در بازی های آسيايی ۱۹۸6 برای هاکی پاکستان رخ داد کشوری 
که قهرمان بلامنازع اين رشته ورزشی بود و فينال مسابقات را به 

کره جنوبی باخت تا فصلی نو در رقابت های اين رشته رقم بخورد.

خبر جاکارتا

 آغاز رقابت های آسیایی
برای بسکتبال ایران

تيم ملی  بسکتبال پنج نفره ايران صبح روز گذشته ساعت 
۷:۳۰ به وقت تهران نخستين ديدار خود مقابل تيم ملی 
سوريه در مرحله مقدماتی بازی های آسيايی را برگزار کرد. 
تيم ايران که به دليل داشتن تنها يک همگروهی بازی های 
خود را ديرتر از ساير تيم ها آغاز کرده بود، فارغ از نتيجه تک 

بازی مقدماتی به مرحله بعد صعود کرده است.

سه بازی برای پسران
بسکتبال سه نفره

تيم بسکتبال سه نفره مردان ايران که دو بازی نخست خود 
مقابل مالزی و قزاقستان را با پيروزی پشت سر گذاشتند، امروز 
در ادامه بازی های آسيايی جاکارتا سه ديدار برابر تيم های عراق، 
ترکمنستان و افغانستان خواهند داشت. ساعت ديدارهای ايران به 
صورت زير است:  * ساعت ۱۲:۵۰ ايران - عراق  / ساعت ۱۳:۳۰  

ايران  - ترکمنستان   /  ساعت ۱۵:٤۰   ايران - افغانستان

صعود بسکتبال سه نفره دختران
به مرحله بعد

تيم بسکتبال سه نفره دختران ايران با پيروزی ۱٤ - ۱۸  برابر 
تيم قزاقستان به مرحله بعد بازی های آسيايی صعود کرد. 
دختران سه به سه پيش از اين در مقابل تيم تايلند شکست 
خورده بودند، با يک پيروزی و يک شکست راهی مرحله بعد 

می شوند

اخبار کوتاه بسکتبالی

مهرداد تیموری

محمدحسین سیفی

مهدی تیموری

والیبال به پیش می تازد 

ساحلی بازان ما رحمان رئوفی، حامد ميرزاعلی، بهمن سالمی 
و آرش وکيلی به سلامت دور مقدماتی را گذراندند. عبور از 
سد ژاپن، تايلند، قطر و... نشان دهنده ميزان آمادگی ساحلی 
بازان ما دارد ولی حتم داريم در دور دوم چهره واقعی مدعيان 
اصلی را خواهيم ديد. چين قدرت شماره يک، اندونزی، قطر و... 
رقبايی دشوارند و سنگ محک واقعی بازيکنان کشور مان که 

خوب بازی می کنند.
در واليبال سالنی حريفان مثل آب خوردن بودند. هرچند پاکستان 
در ست سوم ۳۳-۳۱ به ما باخت ولی مغولستان حداکثر تا امتياز 
۲۰ بالا آمده بود، با اين حال زنگ تفريح واليبال بازان ما از امروز 
به پايان می رسد و به حتم رقبا به تدريج جدی تر می شوند. در 
دو مسابقه اخير دو بازيکن از دو قطب واليبال ايران ٤۰ امتياز 
کسب کردند. دو جوانی که بازی به بازی قد می کشند و مانند 
ستارگان سو سو می زنند. مرتصی شريفی از اروميه در مسابقه 
با پاکستان ۲۳ امتياز و صابر کاظمی از شهر واليبال خيز آق 
قلا،  ۲۲ امتياز در مواجهه با مغولستان کسب کردند. بدون ترديد 
بکارگيری تدريجی جوانان در مسابقات رسمی باعث بالندگی و 

پختگی مردان جوان ما خواهد شد.

کیمیای البرز عروس شد!

که  مان  کشور  تکواندوی  افتخار  پر  قهرمان   عليزاده   کيميا 
به  المپيک  مهمی چون  های  بازی  در  را  وی  های  رشادت 
از  را  بازی های جاکارتا  اينکه  پرچمداری  از  بعد  داريم  ياد 
دست پرچم زندگی را در دست گرفت و با مرد دلخواه »حامد 
بازان  واليبال  از  معدنچی  بست.  زناشويی  پيوند  معدنچی« 
 مطرح تهران و ايران بود که سنت رسول اکرم را به جای آورد 
برای اين زوج قهرمان که  مقيم کرج هستند آرزوی خوشبختی 

و سپيد بختی داريم

خبر

سکانسی  تازه  از »کمدی سیاه« ورزش ایران 

پیش می آید دیگر !

زنان؛ طلایه داران جدید سپاه ورزشی ایران

تکیه  بر چهارمی آسیا  با  درخشش کبدی

کیانا  شادرو
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حسن روحانی: انتظامی نقشی ممتاز در اعتلای 
هنر ایران عزیز ایفا کرد
 بسم الله الرحمن الرحيم
 انا لله و انا اليه راجعون 

درگذشت هنرمند توانا و پيشکسوت کشورمان مرحوم 
عزت الله انتظامی موجب اندوه و تأثر شد.

 اين بازيگر محبوب، صاحب سبک و پرتلاش سينما و 
تئاتر، با خلق آثاری فاخر و به ياد ماندنی، نقشی ممتاز 

در اعتلای هنر ايران عزيز ايفا کرد. 
به  را  محبوب  هنرمند  اين  درگذشت  اينجانب 
و  فرهنگی  جامعه  انتظامی،  محترم  خانواده 
هنری کشور و همه علاقمندان به هنر تسليت 
ايشان  برای  منان  ايزد  درگاه  از  و  می گويم 
و  صبر  بازماندگان،  عموم  برای  و  الهی  رحمت 

سلامتی مسئلت دارم.
حسن روحانی ، رئيس جمهوری اسلامی ايران

حیدریان: همدم همه لحظات هم میهنانش بود 
رئيس سازمان سينمايی طی پيامی نوشت:

»انا لله و انا اليه راجعون
انسانی شريف، مردی بزرگ، هنرمندی توانا و مردمی، 
جهان خاکی را به سوی منزلگاه ابدی خويش ترک 

کرد.
همه عمر، شريک سختی ها، روايتگر شادی ها، همراه 

و همدم همه لحظات هم ميهنانش بود.

چه بسيار بجای مردم گريست، تا بدانند شريکی بر 
آلامشان وجود دارد و چه سخاوتمندانه خنداند بی 
ترس از ملامت ديگران، تا بدانند اميد معبر آينده است.
خدای مهربان جزای مهربانی هايش را مزيد فرمايد 
و روحش را قرين عزيزان درگاهش منزلی ابدی و به 
خانواده محترم بويژه پسر بزرگوارش و جامعه شريف 

هنری، صبر و اجر عنايت فرمايد.«

محمدعلی کشاورز: عزت سینمای ایران رفت
عزت سينمای ايران رفت و من خوب می دانم که يک 

عمر با عزت زندگی کردن يعنی چه؟ 
عشق تو هنرت بود و در اين سال ها هر لحظه عاشقانه 
زيستی، تو رفتی به جايی امن تر، فارغ از دلواپسی 
های ما در اين روزهای تب آلود و من با ماندم با داغ 
تو و جای خالی دوستی که شصت و شش سال با او 

رفاقت کردم. 
نقش های تو تا ابد در حافظه ما تو را جاودانه می کند. 
وقت دلتنگی صدای تو را با آن لحن طنازانه به ياد می 
آورم و تو را تصور می کنم که اين بار هم از پس نقش 

آخرت به خوبی برآمدی. 

مهران مدیری: »لالایی« محمد نوری را خیلی 
دوست داشت

مديری با اشاره به درگذشت عزت الله انتظامی گفت: 
»يک بار که در خدمت شان بودم و حرف موسيقی شد 
از يکی از قطعات محمد نوری اسم برد؛ »لالايی« و 

گفت: اين کار را خيلی دوست دارم. 
بعد از اتفاق ناگوار فوت ايشان، تصميم گرفتم اين 
قطعه را به يادشان در کنسرتم بخوانم. به پاسداشت 

اين نابغه عالم بازيگری ابتدا ۳۰ ثانيه سکوت کنيم.«
او در ادامه »لالايی« را با مطلع »سرِ خونه دِلمُ، لونه 

غَمُم، ياد او نشسته...« خواند.

جمشید مشایخی: رفاقت ما دیرینه بود
جمشيد مشايخی: انتظامی رفيق ديرينه ام بود و اگر 
حرفی از روی عصبانيت گفتم قصد بی حرمتی نداشتم

جمشيد مشايخی که در بستر بيماری به سر می برد، 
درباره درگذشت عزت الله انتظامی گفت: »من تسليت 
عرض می کنم درگذشت ايشان را که از همکار های 

قديمی من بودند.«
اين بازيگر پيشکسوت درباره همکاری های قديمی اش 

با مرحوم انتظامی بيان کرد: »ما از سال ۱۳٤۳ که 
ايشان به اداره هنر های دراماتيک آمد با هم دوست 
شديم و خيلی همکاری های زيادی در طول سال ها 
با هم داشتيم. من از بقيه هنرمندان اداره هنر های 
دراماتيک که بعد ها اسمش عوض شد و به اداره تئاتر 
تغيير پيدا کرد، سابقه بيشتری داشتم و زودتر از همه 
آن ها به استخدام آنجا درآمده بودم. به همين خاطر 

همه دوستانم را می شناختم«
بود،  ديرينه  ما  »رفاقت  داد:  ادامه  مشايخی 
زياد  تعدادمان  ما  با هم کرديم،  زيادی  کار های 
نبود، علی نصيريان، عزت الله انتظامی، محمدعلی 
با هم  کشاورز، داود رشيدی و من. ما همه مان 

رفيق بوديم.«
او درباره حاشيه هايی که درباره دلخوری و کدروتش با 
مرحوم انتظامی پيش آمده بود هم توضيح داد: »حالا 
که شما اين مسئله را مطرح کرديد، می خواهم صادقانه 
مسئله ای را بگويم، من در زندگی ام از حسادت و کينه 
متنفر بودم، من نسبت به همه همکاران و دوستانم که 
از سال ها قبل با هم همکار بوديم، شناخت داشتم، اگر 
هم حرفی در حين عصبانيت گفتم قصدم بی حرمتی 
به کسی در جمع نبوده است. من عاشق همه همکارانم 
و جوان های امروز سينما هستم و آرزو دارم همه شان 

موفق شوند.«

شهرام ناظری : انتظامی گوهری یگانه بود
شهرام ناظری خواننده برجسته موسيقی سنتی ايران 

در خصوص مرحوم عزت الله انتظامی گفت: 
عزت الله انتظانی نامش با خودش است به همين خاطر 
هر چه درمورد اين هنرمند بگوييم آن را پايين آورده 
ايم چراکه وی توصيف نشدنی است. نبوغ ذاتی هنری 
استاد انتظامی از يک طرف و از طرف ديگر اينکه اين 
هنرمند برجسته از دل مردم در آمد و هميشه با مردم 
بود و با مردم ماند، اين که مردم يک هنرمند را از خود 
بدانند بسيار مهم است و در مورد اين استاد بزرگوار اين 

موضوع وجود داشت و دارد. 
اين خواننده موسيقی سنتی خاطرنشان کرد:

انتظامی گوهری يگانه بود اما جای تاسف است 
که وقتی هنرمندانمان را از دست می دهيم اين 
چنين برای بدرقه شان حضور می يابيم بهتر است 
را  آنها  تمجيد  و  تشويق  با  زنده هستند  آنها  تا 

خوشحال کنيم.

به  و  افراشتید  عزت  پرچم  حسینی:  شهاب 
آغوش خالق عزت شتافتید

 شهاب حسينی، بازيگر سينما هم در واکنش به اين 
غم در اينستاگرام نوشت: 

چقدر دلتنگ چشمان هميشه نمناکتان خواهيم شد.
 چقدر دلتنگ طنين صدا و صميميت لحن سرشار از 

زندگيتان خواهيم شد.
پرچم عزت افراشتيد و به آغوش خالق عزت شتافتيد.

نوشتان باد وصال معشوق.«

قاضی زاده هاشمی: خوش بر احوال آنان که با 
عزت زندگی می کنند

انا لله و انا اليه راجعون
آقای بازيگر هم به ديار باقی شتافت...

اين رسم جهان است؛ يک روز می آييم و يک روز 
با عزت زندگی  آنان که  احوال  بر  می رويم... خوش 

می کنند و با عزت می روند...
به  را  انتظامی«  »عزت الله  سعيد  فقيد  درگذشت 
گران قدر جناب  به ويژه هنرمند  خانواده محترمش، 
آقای »مجيد انتظامی« و دوستان و دوستداران آن 

زنده ياد تسليت عرض می کنم.

علیرضا تابش: واژه هنرمند، یگانه عیار عیان 
او بود

مديرعامل بنياد سينمايی فارابی در پيامی نوشت:
»انالله و انا اليه راجعون

در نهايت تالم و اندوه فراوان، يکی ديگر از مردمی ترين 
هنرمندان اين سرزمين، دعوت حضرت حق را لبيک 
گفت و آخرين نقش ماندگار خود را در تاريخ هنرهای 

نمايشی اين مرز و بوم به يادگار گذاشت.
همچو نامش، عزت مندانه، ساليان سال، با نقش ها و 
آثاری جاودان برای هنر و فرهنگ اين مملکت، افتخار 
و اعتبار بجا گذاشت و هميشه برای مردم شادی آفريد.
هنردوستان ايرانی هيچگاه کلام و اشارات نافذ »آقای 
بازيگر« را در حمايت از نيازمندان فراموش نخواهند 
کرد چرا که باور داشتند و دارند واژه هنرمند، يگانه 

عيار عيان او بود.
مصيبت فقدان استاد عزت الله انتظامی را به خانواده 
محترم و دوستداران و اهالی شريف سينمای ايران 
پروردگار  درگاه  از  نموده،  عرض  تسليت  و  تعزيت 
لطيف، علو درجات و آرامش ابدی مسئلت می نمايم.«

آقای  بازیگر...
غم نبودتان ابدی است!

استاندار البرز از افتتاح 346 پروژه در هفته دولت خبر داد:

بهره برداری از  2195  میلیارد 
تومان  سرمایه گذاری  در البرز

استاندار البرز گفت: در هفته دولت امسال ۳٤6 
پروژه در قالب بخش دولتی و خصوصی با ۲ 
هزار و ۱۹۵ ميليارد تومان هزينه آماده افتتاح 

است.
دکتر محمدعلی نجفی ضمن تبريک هفته 
شهيدان  خاطره  و  ياد  گراميداشت  و  دولت 
رجايی و باهنر افزود: هفته دولت  امسال ۳٤6 
با  دولتی  و  قالب بخش خصوصی  در  پروژه 
اعتباری بيش از ۲ هزار و ۱۹۵ ميليارد تومان 

آماده بهره برداری است.
استاندار البرز ادامه داد: اين پروژه ها در حوزه 
های مختلف اعم از آموزشی، ورزشی، حمل 
و  شهری  عمران  صنايع،  کشاورزی،  نقل،  و 
روستايی، مسکن مهر و ساير بخش ها قرار 

دارد.

دولت  هفته  های  پروژه  گفت:  نجفی  دکتر 
امسال از نظر تعداد نسبت به سال گذشته 
۳۰ درصد و از نظر مالی ۲۳۰ درصد افزايش 

داشته است.
وی افزود: با بهره برداری از اين پروژه ها بيش 
از ۳ هزار و ٤6۵ نفر مشغول به کار می شوند، 
که اين توفيق ارزشمندی محسوب می شود و 
روند اشتغالزايی در البرز تا نيل به رضايتمندی 

مردم استان ادامه خواهد داشت.
استاندار البرز با بيان اينکه بيش از هزار ۷۰۰ 
ميليارد تومان از پروژه ها در هفته دولت مربوط 
به بخش خصوصی و دولتی است، اضافه کرد: 
در اين راستا حدود ۵ پروژه با اعتباری حدود 
۷۰۰ ميليارد تومان با سرمايه گذاری خارجی 
در بخش انرژی های نو، توليد انواع محصولات 

ساختمانی، دارو و نساجی است و هزار ميليارد 
تومان مربوط به پروژه های بخش خصوصی 

داخلی است.
وی گفت: با توجه ويژه دولت دوازدهم و اهتمام 
مسئولان استان، چندين پروژه بزرگ راه سازی 

با سرعت در حال پيشرفت است.
بزرگراه  تهران-شمال،  آزادراه  افزود:  نجفی 
شهيد همت و کمربند جنوبی در استان از 

جمله اين پروژه ها است که ظرف يک سال 
اخير با رفع موانع و پيگيری های لازم تسريع 

شده اند.
وی خاطرنشان کرد: يکی از مهمترين پروژه 
روستاهای  مردم  ديرين  آرزوی  که  هايی 
چالوس و طالقان است نيز امسال با اعتباری 
بيش از ۳۰۰ ميليارد تومان در دستور کار قرار 

گرفت.

»عزت الله انتظامی«، یک تئاتری بود. شاگرد استاد »بهرام بیضایی« بود و پایان نامه اش را هم برای تئاتر تنظیم کرده بود. نخستین بار 
در فیلم »واریته بهاری« ساخته پرویز خطیبی جلوی دوربین سینما رفت و سپس پس از بیست سال، در »گاو« داریوش مهرجویی نقش 
آفرینی کرد. »عزت« خان، اولین بازیگر تاریخ سینمای ایران بود که از یک جشنواره بین المللی جایزه می گرفت و آن هم برای فیلم »گاو« 
که دومین تجربه بازیگری او بود. »آقای بازیگر« کمترین چیزی بود که می شد برای شش دهه خاطره سازی و خلق نقش های ماندگار در 
تاریخ سینمای ایران به او خطاب کرد. متولد »سنگلج« تهران بود و هیچ موفقیت و هیچ شکستی باعث نشد که این مساله را از یاد ببرد. 
نیمروز سه شنبه 30 مرداد، ترافیک نیمه سنگین در خیابان »حسن سیف« در شهرک غرب تهران و در مقابل مسجد جامع از برگزاری 
مراسم ترحیم یک چهرۀ مشهور دیگر خبر می داد و زود دانستم این آیین به یاد »عزت الله انتظامی« برپاست. حال خیلی زود به مراسم 

هفتم این بزرگمرد عرصه هنر رسیدیم.

سرپرست شهرداری کرج خبرداد
تشدید نظارت بر عملکرد پیمانکار

در شهرداری کرج

سرپرست شهرداری کرج با اشاره به ضرورت توجه به کيفيت 
احداث پروژه های شهری در کنار سرعت پيشرفت طرح ها، گفت: 

نظارت بر عملکرد پيمانکاران تشديد می يابد.
محمدرضا احمدی نژاد در حاشيه بازديد از عمليات لوله کشی نهر 
سياه جوی، اظهار کرد: ساماندهی نهر سياه جوی با هدف هدايت 

آب های سطحی در غرب شهرستان کرج در حال انجام است.
وی بهسازی و پوشش نهر سياه جوی را از جمله پروژه های مهم مديريت 
شهری عنوان کرد و اظهار داشت: برای کسب رضايت شهروندان پروژه 

های دارای اولويت با شتاب بيشتری تکميل خواهند شد.
سرپرست شهرداری کرج با اشاره به اينکه عدم ساماندهی اين نهر 
موجب بروز مشکلات زيست محيطی شده و شهروندان منطقه را 
در فصل تابستان با بحران روبرو ساخته بود، خاطرنشان کرد: يکی 
از اهداف ساماندهی نهر سياه جوی رفع چالش ها و مشکلات 
ساکن اين منطقه بود که در دستور کار مجموعه مديريت شهری 

قرار گرفت.
گفتنی است احمدی نژاد مسير لوله گذاری برای جمع آوری آب های 
سطحی در اختر آباد و شعبان آباد را نيز بازديد و دستورات لازم را به 
منظور سرعت بخشيدن به کار و نظارت بيشتر به پيمانکار صادر کرد.

بتن ریزی جابجایی دیوار پادگان سپاه آغاز شد
سرپرست شهرداری کرج با بيان اين که بتن ريزی جابجايی ديوار 
پادگان سپاه آغاز شده است، گفت: عمليات جابجايی ديوار و رفع 
معارض رمپ لوپ به شرق روگذر شهيد آجرلو تا پايان مهرماه به 

اتمام خواهد رسيد.
محمدرضا احمدی نژاد با تشريح آخرين وضعيتِ جابجايی ديوار 
پادگان سپاه، اظهار کرد: با برنامه ريزی های صورت گرفته و 
هماهنگی انجام شده با سپاه امام حسن مجتبی )ع( مرحله بتن 
ريزی جابجايی ديوار پادگان سپاه به طول يک صدمتر توسط 

پيمانکار شهرداری آغاز شد
وی افزود: با توجه به برنامه ريزی های صورت گرفته تا پايان 
مهرماه؛ عمليات جابجايی ديوار همچنين رفع معارض رمپ و لوپ 

به شرق روگذر شهيد آجرلو به پايان خواهد رسيد.

خبر

تکلیف شهردار کرج 
یکشنبه  مشخص می شود

عضو شورای شهر کرج گفت: اگر مشکل خاصی به وجود نيايد؛ 
تکليف شهردار کرج يکشنبه چهارم شهريورماه مشخص خواهد شد.

محمدحسين خليلی اردکانی گفت: طبق آخرين تصميمات اتخاذ 
شده در خصوص شهرداری کرج، قرار شد شهردار از ميان ليست 
احداله  ترکاشوند،  علی  آقايان سيروس شفقی،  به علاوه  اوليه 
احمدی پرگو، محمدرضا رضا پور، ربی سعادت، علی مقدس زاده، 
عليرضا جاويد، علی قنبر زمانی،  فرج اله ايليات و مسعود نصرتی 

انتخاب شود.
خليلی اردکانی افزود: اگر مشکل خاصی به وجود نيايد؛ تکليف 

شهردار کرج يکشنبه چهارم شهريورماه مشخص خواهد شد.
وی در خصوص انتخاب هيئت رئيسه جديد نيز اعلام کرد: اين 

موضوع نيز قاعدتاً بايد روز يکشنبه بررسی شود./ايسنا

بازدید اعضای شورای شهر
 از مراحل آماده سازی

ششمین نمایشگاه گل و گیاه کرج

عباس زارع رييس کميسيون برنامه و بودجه به همراه رحيم خستو 
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج از مراحل آماده سازی ششمين 
نمايشگاه گل و گياه کرج در بوستان چمران و باغ گلها بازديد  و از  

نزديک در جريان چگونگی برپايی نمايشگاه قرار گرفتند.
ششمين نمايشگاه گل و گياه، بذر و صنايع وابسته از ٤ لغايت ۸ 
شهريور ماه از ساعت ۱۰ صبح تا ۲۱ با حضور توليدکنندگان گل 
های شاخه بريده ، گياهان آپارتمانی و ملزومات مرتبط با باغبانی 

و گل و گياه در باغ گلهای ِ پارک چمران کرج برگزار می شود.

اخبار

شاکرمی: انتخاب شهردار به نتیجه نرسد؛ به عنوان مدعی العموم ورود می کنیم

اخطار دادستان کرج به اعضای شورای شهر کرج

از  انتقاد  با  کرج  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
عملکرد يک ساله شورای شهر کرج گفت: انتظار 
داريم شورا به وظايف ذاتی خود عمل کند؛ اگر 
تا هفته آينده وضعيت کنونی را تعيين تکليف 
نکنند گزارشی از شورا تهيه خواهد شد و اگر 
اين روند ادامه پيدا کند به عنوان مدعی العموم 
اقدام می کنم؛ البته اميدواريم کار به برخورد 

قانونی کشيده نشود.
با  خبرنگاران  جمع  در  شاکرمی  حاجی رضا 

اشاره به اهميت رسانه و نقش آن در بهبود 
شفافيت گفت: شفافيت و فساد با هم نسبت 
عکس دارند و هرچه شفافيت در جامعه بيشتر 

باشد فساد هم کمتر خواهد شد.
شاکرمی افزود: رسانه ها در اطلاع رسانی بايد 
زبان گويای مردم باشند و در خبررسانی به 

پيشگيری از التهاب و آبروی افراد توجه کنند.
ابزاری برای نظارت  وی با بيان اينکه رسانه 
عمومی مردم بر مسئولين است خاطرنشان 
کرد: رسانه ها بايد بدون اغماض حرف خود 
را بزنند اما نبايد موجب تخريب ديگران و يا 

تشويش اذهان عمومی شوند.
دادستان عمومی و انقلاب کرج در ادامه به 
مسئوليت مديران در قبال رسانه ها نيز اشاره 
و اظهار کرد: مديران بايد در برابر انتقاد درست، 

صحيح و قانونمند رسانه ها پاسخگو باشند.
افکار  به  جهت دهی  در  رسانه  نقش  به  وی 

عمومی  افکار  کرد:  تصريح  و  اشاره  عمومی 
در اکثر جوامع، حکومت ها را وادار به اتخاذ 
تصميماتی می کند که مردم می خواهند و يکی 
از ابزارهای وادار کردن حکومت ها به تصميمات 

درست رسانه ها هستند.
شاکرمی در ادامه خاطرنشان کرد: در استان نيز 
ما هميشه سعی کرده ايم تا جايی که امکان پذير 
است اطلاع رسانی نسبت به مسائل مهم را در 

دستور کار قرار دهيم.
شاکرمی به مسائلی که اين روزها در مديريت 
شهری کرج به خصوص شورای شهر به وجود 
آمده است نيز اشاره کرد و گفت: شورای شهر 
کرج در اين يکسال نمره قبولی نگرفته و مردم 
نيز از عملکرد آن راضی نيستند؛ بر همين 
اساس نيز بسياری از مردم از ما می خواهند به 
عنوان مدعی العموم به موضوع ورود کنيم اما 

تاکنون به نظر شورا احترام گذاشته ايم.

دادستان عمومی و انقلاب کرج افزود: عملکرد 
خسارت  باعث  کرج  شهر  شورای  يکساله 
سنگينی به مردم شده است؛ ما به نوع نظارت 
شورا بر شهرداری گله داريم چون بيشتر از آنکه 
نظارت بر خدمات باشد نظارت بر انتصابات 

است.
به  انتظار داريم شورا  بنابراين  ادامه داد:  وی 
وظايف ذاتی خود عمل کند؛ اگر تا هفته آينده 
وضعيت کنونی را تعيين تکليف نکنند گزارشی 
از شورا تهيه خواهد شد و اگر اين روند ادامه 
پيدا کند به عنوان مدعی العموم اقدام می کنم؛ 
البته اميدواريم کار به برخورد قانونی کشيده 

نشود.
شاکرمی در پايان تصريح کرد: اگر به اين نتيجه 
برسيم که اختلافات در شورا ادامه دارد اجازه 
ادامه ضرر را نخواهيم داد و مجبور می شويم در 

جايی اين مسائل را قطع کنيم.


